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Praha 11. 3. 2025   
č. j.: UKFHS/311375/2025 
 
Zápis z kolegia děkanky ze dne 11. 3. 2025  
 
Přítomni: Dana Bittnerová, Veronika Čapská, Milan Hanyš, Pavel Himl, Jana Jeníčková, Josef 

Kružík, Tereza Pospíšilová, Tomáš Procházka, Sára Říhová, Věra Sokolová 

Omluveni: / 
 
Body: 

1. Sídlo organizace COHA na fakultě 
2. Nominace na Cenu manželů Coriových 
3. Personální zastoupení fakulty v Radě Cooperatia MCOM 
4. Interní systém hodnocení akademických pracovníků 
5. Koordinace mezinárodních studijních programů 
6. Systémové nastavení studentských univerzitních účtů a e-mailů 
7. Personální obsazení garanta studijního programu HISO 
8. Termíny imatrikulací a promocí 

Děkanka V. Sokolová zahájila v 9.05 jednání kolegia. 

1. Sídlo organizace COHA na fakultě 

Vedení bylo informováno o žádosti Mgr. Jany Wohlmuth Markupové, Ph.D., zda by organizace 
COHA (Czech Oral History Association) mohla mít své sídlo uvedeno na fakultě. Po diskusi, ve 
které nezazněly žádné námitky, bylo rozhodnuto, že fakulta zřízení sídla organizace COHA ve 
svých prostorách podporuje a schvaluje. 

2. Nominace na Cenu manželů Coriových 

Vedení diskutovalo možnost navrhnout kandidáta či kandidátku na Cenu manželů Coriových 
pro rok 2025. Bylo připomenuto, že v minulém roce cenu obdržela Hana Havelková z FHS. K 
tématu proběhla krátká diskuse, v níž bylo rozhodnuto, že pro rok 2025 fakulta na tuto cenu 
nevyšle žádnou nominaci. 
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3. Personální zastoupení fakulty v Radě Cooperatia MCOM 

Vzhledem k ukončení působení dosavadního zástupce fakulty dr. Víta Gvoždiaka v Radě 
Cooperatia MCOM vedení projednalo návrh na jeho nástupkyni. Na základě doporučení vedoucí 
Katedry jazyků a literatury dr. Marie Novotné byla navržena Mgr. Ľudmila Bennett, Ph.D., jejíž 
kvalifikace a dosavadní profesní zkušenosti byly shledány jako odpovídající této roli. Vedení 
vyjádřilo podporu tomuto návrhu s tím, že nominace bude postoupena Vědecké radě FHS UK 
21.6. 2025 ke schválení. 

4. Interní systém hodnocení akademických pracovníků 

Vedení fakulty diskutovalo podrobnosti zavádění nového systému hodnocení akademických 
pracovníků se smlouvou na dobu neurčitou. Debata se týkala zejména nastavení hodnotících 
kritérií, formulace výstupů hodnocení a způsobu jejich využití v personálním a kariérním rozvoji. 
Vedení připomnělo potřebu transparentního a strukturovaného postupu, který bude zároveň 
respektovat specifika jednotlivých oborů a různorodost akademických trajektorií. Vedení 
pověřilo proděkanku Pospíšilovou zpracováním základního metodického rámce, který zajistí 
jednotný přístup k hodnocení AP napříč katedrami a usnadní práci hodnoticím komisím i 
vedoucím kateder. 

5. Koordinace mezinárodních studijních programů 

Na základě aktuálních potřeb fakulty v oblasti mezinárodních studijních programů vedení 
projednalo a podpořilo jmenování nové koordinátorky mezinárodních studijních programů na 
fakultě, Bc. Michaely Andělové. Koordinátorka bude zodpovědná za zajištění administrativní a 
komunikační podpory napříč všemi mezinárodními studijními programy fakulty, za spolupráci 
s RUK a dalšími součástmi univerzity, jakož i za komunikaci s partnerskými institucemi v 
zahraničí. Její role bude rovněž zahrnovat metodickou podporu garantům jednotlivých 
programů, evidenci a správu relevantních dat, koordinaci procesů v oblasti přijímacího řízení a 
podíl na systémovém rozvoji této oblasti. 

6. Nastavení studentských univerzitních účtů a e-mailů 

Vedení fakulty se zabývalo potřebou sjednocení postupů při správě studentských uživatelských 
účtů a univerzitních e-mailových adres v návaznosti na pravidla Univerzity Karlovy. Diskuze se 
týkala především zajištění konzistence mezi fakultními a centrálními databázemi, včetně 
napojení na identity management UK. Bod bude dále řešen ve spolupráci s Oddělením 
informačních technologií. 

7. Personální obsazení garanta studijního programu HISO 

Vedení fakulty bylo informováno o aktuálním stavu personálního zajištění garanta studijního 
programu HISO (stávající garant prof. Jiří Šubrt k 28.2. 2025 ukončil svůj pracovní poměr na 
fakultě, nově navržený garant doc. Stanislav Holubec čeká na schválení RVH UK a jmenování 
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rektorkou UK). V případě potřeby budou učiněny příslušné kroky ke stabilizaci garance tak, aby 
byla zajištěna kontinuita vedení programu a naplněny požadavky akreditačních standardů. 

8. Termíny imatrikulací a promocí pro akademický rok 2025/2026 

Vedení projednalo předběžný návrh termínů imatrikulací a promocí zaslaný z RUK. Bylo 
dohodnuto, že stanovení konkrétních termínů proběhne v koordinaci s Rektorátem UK a s 
ohledem na dostupnost prostor a další provozní okolnosti fakulty. Závazné termíny budou 
zadány do Organizéru FHS tak, aby byly k dispozici pro plánování všem vyučujícím, vedoucím 
kateder a garantům studijních programů.  

 

Děkanka V. Sokolová poděkovala všem za účast a ve 13.00 jednání kolegia ukončila. 

Zapsala: Sára Říhová 


